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Protokół nr XLV/22 

z Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego 

odbytej w dniu 30 listopada 2022 roku  

w siedzibie Zespołu Szkół Nr 1 w Żyrardowie 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński otworzył obrady 

o godzinie 1311. Powitał przybyłych na Sesję Radnych oraz Gości. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy 17 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady,  

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Nieobecni Radni: Andrzej Koźbiał, Michał Ochnicki. 

 

Ad. 3 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Żyrardowskiego. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVIII/213/22 z dnia 4 kwietnia  

2022 roku w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz szczegółowych zasad ich realizacji w 2022 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Żyrardowskiego  

z organizacjami pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami 
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organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego na rok 2023. 

9. Informacja o pracy Zarządu. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty w następujący sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, 

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

2 „brak głosu” Andrzej Koźbiał, Michał Ochnicki 

 

Ad. 4 

 

Protokół z XLIV/22 Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego został przyjęty w następujący 

sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, 

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

2 „nieobecni” Andrzej Koźbiał, Michał Ochnicki 

 

Ad. 5 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Żyrardowskiego. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego  

na 2022 rok została podjęta w następujący sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Piotr Krawczyk, 

Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, Stanisław Nalej, 

Krzysztof Rdest, Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, 

Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, 

Andrzej Wilk, Błażej Zawadzki 

2 „nieobecni” Andrzej Koźbiał, Michał Ochnicki 

 

Ad. 6 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Żyrardowskiego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Pan Stanisław Kaniszewski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki zwrócił się do Pani Skarbnik i oznajmił, że w dziale 851 rozdział 

8511, jest zadanie tj. zwiększenie kapitału Centrum Zdrowia Mazowsza Zachodniego  

sp. z o.o. O ile się nie myli, są to pieniądze z Rządowego Programu Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. Zwrócił się z pytaniem, czy są to te same pieniądze, które przeznaczone  

były na początku na boisko, potem jak zawnioskował, aby przesunąć to na drogę to zostało 

przesunięte to na szpital, potem ze szpitala zostało zabrane 1.000.000,00 zł ponownie  

na boisko, a teraz znów zabiera się ze szpitala 122.000,00 zł? Kolejno Pan Radny zwrócił  
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się do Pani Skarbnik z pytaniem, czy szpital już jakkolwiek wydatkował część tych 

pieniędzy? Dodał, że jeżeli te pieniądze nie zostały wydane i Rada cały czas zdejmuje  

je ze szpitala to pojawia się pytanie, czy ta argumentacja była dobrze przedstawiona? 

Dlaczego, skoro kończy się inne inwestycje, to nie można rozstrzygnąć drogi w Nowym 

Drzewiczu, Czerwonej Niwie bądź drogi w Działkach? 

 

O godzinie 1335 do posiedzenia dołączył Radny Pan Andrzej Koźbiał. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński oznajmił, że ostatnie zadane przez Pana 

Radnego Błażeja Zawadzkiego pytanie nie powinno zostać skierowane do Pani Skarbnik. 

 

Radny Pan Błażej Zawadzki poinformował, że pytanie skierowane do Pani Skarbnik dotyczy 

tego, czy jeżeli Zarząd by chciał, to mógłby zawnioskować do Rady o przesunięcie  

tych środków na rozstrzygnięcie inwestycji, o których wspomniał. 

 

Skarbnik Powiatu Żyrardowskiego Pani Agnieszka Mazurek poinformowała, że są to środki  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Kwota jest rzędu 122.576,08 zł. Jest to kwota, 

którą uzupełnia się inne zadanie tj. zakończenie inwestycji w SOSW. Kolejno oznajmiła,  

że jeżeli chodzi o środki na szpital, to nie było tam kwoty w pełnych tysiącach złotych,  

więc żeby przekazać szpitalowi kwotę, trzeba było wyrównać ją do pełnych tysięcy.  

Było to więc „kosmetyczne” przesunięcie. Oznajmiła, że kolejne pytania nie powinny  

być kierowane do niej. 

 

Starosta Powiatu Żyrardowskiego Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że Pani Skarbnik 

udzieliła wyczerpującej odpowiedzi. Oznajmił, że w zadanym pytaniu pojawiła się sugestia 

negatywnego działania. Wyjaśnił, że Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych było kilka 

edycji. Jedna z edycji dotyczyła zarówno stadionu jak i SOSW razem. Dwie inwestycje były 

zawarte w jednym funduszu. Nikt nie zabierał środków z SOSW na szpital. Dodał, że była 

inna edycja Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i tam te środki rzeczywiście były 

przesuwane z boiska na szpital. Natomiast w tym przypadku są to inne środki. Kolejno 

odniósł się do kwestii dróg i wyjaśnił, że są prowadzone rozmowy z Burmistrzem Wiskitek. 

Przypomniał, że przy każdym funduszu, który pozyskuje się od Wojewody, każda Gmina 

dotychczas pokrywała wkład własny. Jeśli Gmina nie ma środków, by pokryć wkład własny 

to wtedy prowadzą rozmowy, czy daną drogę będą realizować po tym przetargu, czy będą 



5 

 

robić kolejny. Podkreślił, że współpraca z Panem Burmistrzem jest bardzo dobra. 

Kontynuował, że w taki sposób działają również pozostałe Gminy i w każdym przypadku 

dochodzą z Gminami do kompromisu i dobrego, wspólnego rozwiązania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Żyrardowskiego na 2022  

rok została podjęta w następujący sposób: 

 

17 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał,  

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Krzysztof Rdest, Robert Rybicki,  

Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, Beata Sznajder, 

Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk 

1 „przeciw” Błażej Zawadzki 

1 „nieobecni” Michał Ochnicki 

 

Ad. 7 

 

Kierownik Zespołu ds. działań na rzecz osób Niepełnosprawnych Pani Grażyna Jarosz 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVIII/213/22 z dnia  

4 kwietnia 2022 roku w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej oraz szczegółowych zasad ich realizacji w 2022 roku. 

 

O godzinie 1349 do posiedzenia dołączył Radny Pan Michał Ochnicki. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej Pan Jacek 

Czubak przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Rybicki odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XXXVIII/213/22 z dnia 4 kwietnia 2022 roku  

w sprawie określenia zadań i podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  

oraz szczegółowych zasad ich realizacji w 2022 roku została podjęta w następujący sposób: 

 

19 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest,  

Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, 

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk,  

Błażej Zawadzki 

 

Ad. 8 

 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego Pan Maciej Ragan przedstawił projekt uchwały  

w sprawie programu współpracy Powiatu Żyrardowskiego z organizacjami pozarządowymi, 

osobami prawnymi i innymi jednostkami organizacyjnymi, których cele statutowe obejmują 

prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2023. 

 

Przewodniczący Komisji Współpracy, Promocji, Zdrowia i Polityki Społecznej  

Pan Jacek Czubak przedstawił pozytywną opinię Komisji do ww. projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłosili chęci podjęcia dyskusji w sprawie ww. uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Robert Janiszewski odczytał projekt 

ww. uchwały. 

 

O godzinie 1403 Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński 

zarządził przerwę z powodu problemów technicznych. 
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O godzinie 1411 Przewodniczący Rady Powiatu Żyrardowskiego Pan Klaudiusz Stusiński 

wznowił obrady po przerwie. 

 

 

Uchwała w sprawie programu współpracy Powiatu Żyrardowskiego z organizacjami 

pozarządowymi, osobami prawnymi i innymi jednostkami organizacyjnymi, których  

cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego na rok 2023 została 

podjęta w następujący sposób: 

 

18 głosami „za” Anna Bednarek, Jacek Czubak, Krzysztof Dziwisz,  

Robert Janiszewski, Stanisław Kaniszewski, Andrzej Koźbiał, 

Piotr Krawczyk, Genowefa Milczarek, Dariusz Mitrowski, 

Stanisław Nalej, Michał Ochnicki, Krzysztof Rdest,  

Robert Rybicki, Kazimierz Sadowski, Klaudiusz Stusiński, 

Beata Sznajder, Wojciech Szustakiewicz, Andrzej Wilk 

1 „brak głosu” Błażej Zawadzki 

 

Ad. 9 

 

Informacja o pracy Zarządu została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Radny Pan Wojciech Szustakiewicz poinformował, że na ostatnich Sesjach Rady Powiatu  

był przykład, związany z traktowaniem mieszkańców Powiatu Żyrardowskiego i wyborców, 

przez Pana Przewodniczącego i Zarząd Powiatu. Nadmienił, że nie tylko mieszkańcy,  

ale również Radni traktowani są przez Zarząd przedmiotowo. Przypomniał,  

że 10 października złożył wniosek przedstawiając dokumenty, które do Niego wpłynęły  

od Związków Zawodowych ze szpitala, w sprawie pominięcia pracowników pozamedycznych 

w ustawowych wynagrodzeniach, podwyżkach. Przekazał Panu Dyrektorowi Raganowi 

wnioski dla Pana Starosty, jak również wniosek do Prezesa CZMZ Pana Marcina Pluty.  

We wniosku były proste pytania, na które od Pana Prezesa dostał odpowiedź, natomiast  

od Pana Starosty takiej odpowiedzi nie otrzymał. Dodał, że Pan Starosta wtedy zabrał głos  
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po jego wystąpieniu i krótko spuentował, że są to wiadomości „wyssane z palca”. Oznajmił, 

że było to pismo Przedstawicieli Związków Zawodowych, więc miał prawo jako Radny,  

gdy się do niego zwrócili, taki wniosek złożyć. Dodał, że zarzuty, które były zawarte  

w tym wniosku chciał poddać pod ocenę Pana Starosty i Pana Prezesa, aby w jakiś sposób 

tym osobom odpowiedzieć. Kiedy długo nie dostawał odpowiedzi od Zarządu, pomyślał, że 

może w BIP jest odpowiedź, której on nie zauważył. Oznajmił, że od października 2021 roku 

nie ma żadnego wniosku zarejestrowanego, a w związku z tym, nie ma też odpowiedzi do 

tych, którzy wnioskowali. A takich wniosków było sporo. Wyraził wielkie oburzenie. 

Oznajmił, że źle traktuje się Radnych, którzy mają prawo i obowiązek wykonywać swoją 

pracę. Zastanawia się, czy napisać skargę. Dodał, że wiadomo jak zostanie rozpatrzona taka 

skarga przez Radę Powiatu. Zapewne tak samo jak stanowisko w sprawie CPK czy inne 

sprawy. Liczy, że Zarząd jeszcze się zreflektuje i naprawi te błędy, które popełnia, a rejestr 

wniosków zostanie uzupełniony w BIP. 

 

Starosta Powiatu Żyrardowskiego Pan Krzysztof Dziwisz poinformował, że ze smutkiem 

odbiera taką ocenę aczkolwiek przyjmuje ją. Dodał, że jeśli jest jakiś brak w rejestrze  

to zwraca się z prośbą do Wydziału Organizacyjnego, aby na ten wniosek odpowiedział  

jak najszybciej. Kolejno oznajmił, że jeśli chodzi o odpowiedź na pytanie Radnych,  

to wszyscy, zarówno mieszkańcy i Państwo Radni muszą wiedzieć, że jeśli pismo  

jest kierowane do Zarządu, oni dekretują to do konkretnej komórki, która odpowiada  

za daną problematykę. W przypadkach szpitala każde pismo, czy uwaga do działania szpitala, 

są dekretowane do szpitala, by ten do danej tematyki się odniósł. Odpowiedź ze strony 

szpitala jest więc odpowiedzią kierowaną również do wiadomości Zarządu. Czyli Prezes 

odpowiedział Radnemu i do wiadomości Zarządu. Nie jest natomiast praktykowane, że Prezes 

udziela odpowiedzi i jeszcze Zarząd dodatkowo odpowiedzi w tej samej kwestii, ponieważ 

było by to dublowanie tego samego tematu. Zapewnił, że każdy wniosek składany przez 

mieszkańców dotyczący szpitala kierowany jest do Pana Prezesa. Jeżeli Prezes nie odniósłby 

się do wszystkich pytań, wtedy należy to do Zarządu, aby wyegzekwować całość odpowiedzi. 

Termin tego pisma jest do 28 listopada i zapewnił, że wraz z Panem Prezesem podejmą  

ten temat. Podsumował, że rejestr usprawnią i zadbają, aby współpraca była jak najlepsza. 

Jeśli chodzi o traktowanie przez Zarząd Radnych to informuje, że bez Radnych  

nie ma uchwał, nie ma decyzji. Podkreślił, że Rada Powiatu jest najważniejsza w zakresie 

wspólnych decyzji, nawet jeśli niektórzy Radni mają inne zdanie, do czego każdy Radny  
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ma prawo. Zapewnił, że Zarząd postara się dopełnić tych szczegółów, o których było 

mówione, żeby jeszcze bardziej tę współpracę poprawić. 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że Pan Radny Wojciech 

Szustakiewicz w swojej wypowiedzi przedstawił datę 10 października 2021 rok.  

 

Radny Pan Wojciech Szustakiewicz poprawił swoją wypowiedź i wyjaśnił, że miał na myśli 

rok 2022.  

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Tadeusz Szymańczak zwrócił się do Pana Andrzeja Wilka  

i Pana Andrzeja Koźbiała i złożył życzenia z okazji ich święta. Kolejno Pan Tadeusz 

Szymańczak poinformował, że w dniu wczorajszym otrzymał od Pana Przewodniczącego 

pismo, które kwestionuje zasadność występowania niektórych osób. Następnie odczytał 

przygotowaną treść odpowiedzi na otrzymane pismo po czym złożył dokument  

na ręce Pana Przewodniczącego.  

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że po konsultacji z Radcami 

Prawnymi stwierdzono, że wniosek zostanie podjęty, tak też Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji orzekła, że będzie ten temat podjęty i rozpocznie się legislację. W dalszej części 

okazało się, że są wątpliwości, które zostały Panu Tadeuszowi przesłane. Wyjaśnił,  

że z wniosku z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wynika, że strona społeczna będzie 

przedstawiała temat CPK, natomiast na wniosku złożony jest jeden podpis Pana Tadeusza, 

który nie jest mieszkańcem Powiatu Żyrardowskiego. Po za tym nie ma żadnych innych 

podpisów, ani Radnych, którzy za tym optowali, ani mieszkańców Powiatu Żyrardowskiego. 

Podsumował, że jeśli wszelkie wątpliwości co do poprawności i zgodnie z literą prawa  

będą spełnione, będą ten temat procedowali.  

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Tadeusz Szymańczak zaproponował, aby procedowanie  

tego tematu odbyło się w innym terminie niż na następnej Sesji, na której będzie omawiany 

ważny temat budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński poinformował, że aby podjąć ten temat, 

którego Radni w większości nie znają, muszą wysłuchać również drugiej strony  

„tak dla CPK”. Dopiero wtedy będą mogli mieć pełen obraz tej sprawy od strony  
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„nie dla CPK” i „tak dla CPK”. Podkreślił, że temat ten został podjęty mimo, iż w innych 

Gminach petycje Pana Tadeusza Szymańczaka zostały odrzucone. Podkreślił, że mieszkańcy, 

których problem CPK dotyczy, zostaną wysłuchani.  

 

Radny Pan Andrzej Wilk poinformował, że w pokłosiu uzyskanych informacji  

od grona nauczycielskiego, zwłaszcza wychowania fizycznego, bardzo ładnie wyglądają 

prace remontowe szpitala, natomiast dzieci, młodzież w przypadku jakiegokolwiek 

zwichnięcia, kontuzji lub konieczności zrobienia prześwietlenia, czy to podczas lekcji  

w-fu czy treningu, praktycznie nie mają możliwości zrobienia prześwietlenia w szpitalu  

w Żyrardowie i są odsyłani najbliżej do Warszawy, co jest bardzo kłopotliwe. Wydaje  

mu się, że jeśli jako Rada czy jako Zarząd, mogą dyrekcji szpitala w tej kwestii prawnie 

pomóc, to zwraca się z prośbą, aby to przemyśleć i przeanalizować.  

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Pan Klaudiusz Stusiński o godz. 1438 zamknął obrady  

XLV Sesji Rady Powiatu Żyrardowskiego. 

 

               Przewodniczący 

Rady Powiatu Żyrardowskiego 

 

             Klaudiusz Stusiński 

 

Protokołowała: 

W. Majewska 


